
 

Δεκέμβριος 2022 

 

Μύρισαν πολιτικές εκλογές και το θράσος εκ νέου περισσεύει…!! 

Οι σύμβουλοι των Εν Δράσει και της Αναγεννητικής ζήτησαν η αύξηση του 7,75% να 

υπολογιστεί στο σύνολο του 36% (20% επικουρική+16% πρόγραμμα), όπως παγίως 

εφαρμοζόταν και είναι θεσμικά κατοχυρωμένο από ΣΣΕ και συμφωνίες.  Η πρότασή 

τους απορρίφτηκε από την πλειοψηφία του Συλλόγου (εξασέλιδη ανακοίνωση ΣΣΤΕ 

Δεκέμβριος 2022).  

Όμως στη συνέχεια, ο Γραμματέας του Συλλόγου στην ανακοίνωση της ΔΕΚΣ 

(5/Δεκέμβριος 2022), άλλα γράφει: « Ο υπολογισμός της αύξησης στο σύνολο των 

επικουρικών παροχών(20%+16%) αποτελεί θεσμική υποχρέωση της ΤτΕ και αυτοί δεν 

πρόκειται να αποδεχτούν κάτι διαφορετικό»!! Τότε γιατί απέρριψαν την πρότασή μας;;!!  

Μύρισαν εκλογές και η πίεση των συνταξιούχων μεγάλη… Ο Γραμματέας του ΣΣΤΕ, 

εκτεθειμένος με τις υποσχέσεις που, προσωπικά και με ανακοινώσεις της ΔΕΚΣ, έδινε 

(όλα θα τα έλυνε η ΔΕΚΣ εντός εξαμήνου με τη σημερινή κυβέρνηση), αδειάζοντας τον 

Πρόεδρο, με τον οποίο από κοινού ψήφισαν στο Δ.Σ. του ΣΣΤΕ,  θεωρεί πως θα 

ξεγελάσει τους συνταξιούχους!!  Ξεχνά όμως πως σήμερα κυβέρνηση είναι η Ν.Δ και όχι ο 

Σύριζα στον οποίο φόρτωναν όλα τα στραβά!!.…  

Με τέτοιες όμως συμπεριφορές, γιατί διαμαρτύρεται και μηνύει, με δαπάνες μάλιστα του 

Συλλόγου, το συνάδελφο Φλεμετάκη;;  Όταν ο ίδιος υπογράφει ταυτόχρονα δύο 

αντίθετες ανακοινώσεις, δεν συκοφαντεί τον εαυτό του και το αξίωμα του Γραμματέα 

του ΣΣΤΕ;;  

Υποτελείς και μακριά από τα προβλήματα των συναδέλφων 

Τέλος, με το ζήτημα που εμφάνισαν για  πρόσθετο ασφαλιστικό πρόγραμμα, 

αποδεικνύεται πόσο υποτελείς και μακριά είναι από τα προβλήματα των συνταξιούχων 

της ΤτΕ!! 

Γενικά είμαστε αντίθετοι με την είσοδο ιδιωτικών σχημάτων  σε δημόσιους ή 

αυτοδιαχειριζόμενους τομείς υγείας. Ειδικά σε συνθήκες όπως η σημερινή, που 

στοχεύει στην εκθεμελίωση του ΕΣΥ, δεν ανοίγεις την όρεξη στα ιδιωτικά συμφέροντα, 

που καραδοκούν…  

Επιπρόσθετα σημειώνω ότι  οι εν ενεργεία και οι συνταξιούχοι δεν εμπίπτουν στην ίδια 

κατηγορία ασφαλιστικών προγραμμάτων:  Όχι μόνο ηλικιακά (προγράμματα για τους 

άνω των 65 ή δεν υπάρχουν ή είναι υπερβολικά ακριβά), αλλά και οικονομικά!  Οι μεν 

πρώτοι αύξησαν τις αποδοχές τους αυτή τη δεκαετία,  ενώ οι συνταξιούχοι έχουν υποστεί 

κατεδάφιση των συντάξεων τους και δεν έχουν να ξοδέψουν ούτε ευρώ σε πρόσθετα 

προγράμματα!!   



Υπενθυμίζω: Επί διοίκησης Γκαργκάνα, είχε συμφωνηθεί με τον ΣΥΤΕ πρόσθετη κάλυψη 

υγείας όλου του προσωπικού της ΤτΕ μέχρι ηλικίας 65 χρόνων, με δαπάνη της 

Τράπεζας!! Η  συμφωνία αυτή πολεμήθηκε από τη σημερινή Αντιπρόεδρο και τότε 

Πρόεδρο του ΣΣΤΕ!! 

Γιατί σήμερα, που εκποιούνται  τα ακίνητα των ασφαλισμένων,  δεν διεκδικούμε από την 

Τράπεζα να καλύψει η ίδια ασφαλιστικά στο 100% το προσωπικό της, ενισχύοντας έτσι 

και το Τ.Υ, αλλά προσφεύγουμε σε λύσεις που όχι μόνο επιβαρύνουν τους 

συνταξιούχους,  αλλά και στην πράξη ανοίγουν διάπλατα τις θύραις σε ιδιωτικά 

ασφαλιστικά συμφέροντα και σχήματα υγείας;;   

Είμαστε άραγε αφελείς ή «είναι πολλά τα λεφτά» όπως έλεγε και ο Καλογήρου στην 

αξέχαστη ελληνική ταινία,  που παίζονται γύρω από την ιδιωτικοποίηση των 

επικουρικών και της υγείας,  στην εποχή των Μ.Κ.Ο., των κάθε λογής Lobby’s και των 

Καϊλήδων….;;;  

Ευσταθίου Κώστας 

Μέλος του Δ.Σ. του ΣΣΤΕ και της Ο.Σ. των ΕΝ ΔΡΑΣΕΙ 

 


